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TAPI CARRERAS | SALT

El 12 de mar� fa 75 anys i fa quasi deu anys es va jubilar despr�s de

treballar tota la vida en el sector de la construcci�. Salt li atorga

aquest dijous el Premi Tres de Mar� pel seu treball i dedicaci� al

poble en el seu vessant de voluntari i la seva implicaci� a C�ritas

Salt i al Banc dels Aliments. Ha rebut la condecoraci� "Setmana

Recreativa" al servei militar i el Premi Arrels d'Estanyol.

Va n�ixer a Estanyol per� va anar a viure a Salt. Per qu�?

De ben jove ja treballava a Salt d'aprenent de paleta i al f inal vaig

muntar una empresa. A m�s, em vaig casar i vaig comprar un pis a

Salt.

Per qu� un decideix fer-se voluntari?

M'ho passo b�. Era molt amic del moss�n del Pont Major. Un dia em

va demanar per repar tir aliments perqu� ell havia d'estar per la

fam�lia i li vaig dir que s�. I em va agradar. Repar t�em aliments un

cop per setmana i venien unes 35 persones de Salt, fa deu anys.

Ara 85 fam�lies al dia (quatre persones de mitjana). A m�s, sempre

he tingut bona relaci� amb l'esgl�sia.

Qu� vol dir?

Vaig comen�ar fent d'escolar al meu poble. Sempre he tingut molt bona relaci� amb els capellans i cardenals.

Amb 33 anys, vaig demanar al cardenal Jubany, que era bisbe, de fer d'escolar el dia de consagraci� d'un altar

d'una capella al carrer Nord, que ara ja no hi �s. I ell va accedir. M'ho vaig passar b�. Ja de jubilat, vaig rebre una

car ta del cardenal Mar t�nez Sistach, quan es va inaugurar la Sagrada Fam�lia, i em va convidar a ser-hi.

Els saltencs i els gironins s�n solidaris?

Molt i molt i molt. Rebem molts aliments. Amb la furgoneta recullo pa de tres botigues com Granier i el Fornet,

menjar d'Hipercor, Caprabo, Lidl, Bon Preu... i molts, un cops per setmana.

Ha viscut molts anys a Salt. Com ha vist l'evoluci�? Havia estat integrat a Girona i tot...

Ni fu ni fa. Ni a favor ni en contra. No s�c mani�tic. No em sentir�s a parlar de pol�tica. S� qui votar� per� ni tan

sols ho dic.

Mentre treballin pel poble...

Exacte. Estic enamorat de Salt. A Salt s'hi viu molt millor del que pensen els de fora. No hi ha problemes. Hi ha

ordre. La policia �s molt ef ica�.

Per qu� creu que hi ha aquesta mala fama?

Hi ha hagut moltes not�cies dolentes. Hi havia robatoris i alguns altres problemes... �s cer t que hi ha llocs on ha

de conviure molta gent, amb una educaci� i una cultura diferent i aix� ha costat, per� la mala impressi� que

tenen a set o vuit quil�metres d'aqu�... Salt no �s aix�.
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